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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 5926 din 30.03.2023 

 
PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 
din data de 30 martie 2023 

  
Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU,            

 Bună dimineața, dragi colege și dragi colegi!             
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 48 din 
23.03.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la 
etajul I.    
  La şedinţa de azi, sunt prezenţi 30 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean. 

                                                          * 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU  
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesele-verbale ale ședințelor ordinare din data 
de 27.01.2023 și 24.02.2023, precum și al ședinței extraordinare din data de 
09.03.2023, nu fără a discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există. 

* 
 Le supun la vot,  

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, au fost aprobate procesele-verbale ale 

ședințelor ordinare din data de 27.01.2023 și 24.02.2023, precum și al ședinței 
extraordinare din data de 09.03.2023.  

* 
Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi : 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
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- Mulțumesc! 
* 

Cu 31 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exerciţiului 

bugetar aferent bugetului propriu al judeţului, al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului județean şi a situaţiilor financiare anuale, pe anul 2022. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-
economici pentru lucrările de intervenție aferente proiectului „Extinderea 
Ambulatoriului de specialitate al Spitalului Județean de Urgență Zalău, în imobilul 
situat în Cehu Silvaniei, str. 1 Decembrie 1918, nr. 13”, finanțat prin PNRR.  

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea bugetului proiectului „Reabilitare și 
modernizare drum județean DJ 191D: Valcău de Jos - Fizeș - Sâg - Tusa - limită județ 
Cluj, km 10+800 - 31+330”. 

4. Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general și a principalilor 
indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare şi 
modernizare drum  judeţean  DJ 108D: Crişeni (DN 1H) - Cehu Silvaniei (DJ 196), 
km 0+000 - 22+693”. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Împrejmuire și acces la Complexul sportiv 
și de agrement multifuncțional”. 

6. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

7. Proiect de hotărâre privind dezlipirea imobilului înscris în CF nr.54732 
Șimleu Silvaniei, aflat în domeniul public al Judeţului Sălaj. 

8. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de administrare conferit 
Centrului de Cultură și Artă al Județului Sălaj asupra unui  imobil situat în municipiul 
Zalău, Piața 1 Decembrie 1918 nr.12, aflat în domeniul public al Judeţului Sălaj. 

9.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

10. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței nominale a Comitetului 
pentru accelerarea procesului de dezinstituţionalizare şi de prevenire a 
instituţionalizării la nivelul judeţului Sălaj și aprobarea Regulamentului de organizare 
şi funcţionare al acestuia. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acțiune privind serviciile 
sociale administrate și finanțate din bugetul judeţului, pentru anul 2023. 

12. Raport cu privire la modul de îndeplinire a hotărârilor Consiliului Judeţean 
Sălaj şi a atribuţiilor proprii în anul 2022. 
          13. Diverse. 

* 
                                          *          * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de încheiere al exerciţiului bugetar aferent bugetului propriu al 
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judeţului, al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean şi a 
situaţiilor financiare anuale, pe anul 2022, o invit pe dna consilier CRIȘAN 
MARIANA-DANA  să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
 
Dna CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Vă rog domnule consilier. 

* 
 Dl PANIE SERGIU 
 Mulțumesc domnule Președinte. Am analizat foarte atent acest proiect privind 
încheierea exercițiului bugetar și vreau să aduc în discuție doar trei indicatori. Și 
anume: la secțiunea de dezvoltare în partea A din anexă la punctul 6 la Secțiunea de 
cheltuieli pentru sănătate avem o realizare extrem de mică 35%, de asemenea vedem 
la litera B tot de la această secțiune că apar acele credite pe care noi le-am luat și 
probabil vor continua, adică creditarea internă va crește și nu în ultimul rând și aici i-
aș pune întrebarea doamnei director Marușca. Apare deficitul într-o valoare de 7 
milioane 194, sigur că este redusă cu 4 milioane 462 de la excedentul de funcționare, 
dar totuși rămâne un deficit 2 milioane 732, am vrut să scot în evidență acești trei 
indicatori și dacă doamna Marușca o să-mi răspundă dacă Consiliul județean a mai 
avut deficit până în acest moment?  

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
O rog pe doamna director să vă răspundă dar vă răspund și eu că nu am mai 

avut deficit și îmi pare rău că nu am mai avut deficit și am avut excedent bugetar. Ar 
fi fost foarte bine să avem deficit și să avem drumuri județene construite să nu 
circulăm prin gropi, să avem mai mult aparatură la Spitalul Județean Zalău cumpărată 
și nu depozitată prin depozite ci instalată în secțiile Spitalului Județean. Deci să fi fost 
făcute niște cheltuieli cu mai multă responsabilitate și la fel cum v-am spus niște 
lucrări făcute și nu excedent bugetar, excedentul bugetar e bun în familiile noastre, 
adică să putem face și depozite care ne aduc o dobândă de 7,9 la %  să putem merge 
în vacanțe mai multe. La noi la Consiliul județean prefer să cheltuim bani și chiar să 
ne împrumutăm pentru a rezolva problemele de infrastructură, medicală, rutieră, de 
învățământ decât să avem excedent bugetar și să nu fim în stare să cheltuim banii pe 
care îi avem la dispoziție și totuși să avem nevoie de lucrări, deci prefer să ne 
împrumutăm, prefer să facem, decât să avem bani și să-i ținem în cont și noi să trăim 
cu paradigma unui județ sărac și plin de nevoi. Vă rog, doamna director Marușca. 

Dna MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 
 Mulțumesc. Bună ziua! Într-adevăr am încheiat anul 2022 cu deficit pe total la 
Secțiunea de funcționare și dezvoltare, dar așa era și de așteptat pentru că am 
repartizat pentru finanțarea secțiunii de dezvoltare din excedentul anilor precedenți 7 
milioane și ceva care au fost cheltuiți, așa că nu avem de unde să încheiem cu 
excedent și la secțiunea de dezvoltare. 
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Dl PANIE SERGIU 
Cu deficit? 
Dna MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 

 Cu deficit pe anul 2022, care se acoperă din excedentul anilor precedenți. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Mă bucur. Dacă mai sunt alte discuții? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 20 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? 10 consilieri județeni: Irimiea Anca-Manuela PSD, Panie Sergiu 

PSD, Pop Gheorghe-Ioan PSD, Demle Alin PSD, Borna Mihai-Alexandru 
PSD, Opriș Alin-Florin PSD, Souca Valentina-Lucia PSD, Forț Corina-
Emilia PSD, Ardelean Gheorghe PSD, Costinaș Ovidiu PSD. 

- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 21 voturi “pentru”, 10 ”împotrivă”, a fost adoptat proiectul de 

hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exerciţiului bugetar aferent 
bugetului propriu al judeţului, al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate 
Consiliului județean şi a situaţiilor financiare anuale, pe anul 2022. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 39  

* 
                                                  *               * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru lucrările de intervenție 
aferente proiectului „Extinderea Ambulatoriului de specialitate al Spitalului 
Județean de Urgență Zalău, în imobilul situat în Cehu Silvaniei, str. 1 Decembrie 
1918, nr. 13”, finanțat prin PNRR, îl invit pe dl consilier BEREK ȘTEFAN să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl BEREK ȘTEFAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
                                                          * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, o întrebare aș avea eu. Cunoscând condițiile de finanțare 

prin PNNR, dacă ne poate informa cineva cât la sută din valoarea totală sunt 
cheltuieli neeligibile pe care trebuie să le suporte Consiliul județean? 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Doamna director Ghilea, vă rog să-i răspundeți domnului consilier. 
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Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Aproximativ? 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
O să vă spună doamna director ca să fie exact. 
Dna GHILEA IOANA-LAVINIA 
Tot ce aprobăm astăzi sunt cheltuieli eligibile. 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt alte întrebări? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru lucrările de intervenție 
aferente proiectului „Extinderea Ambulatoriului de specialitate al Spitalului Județean 
de Urgență Zalău, în imobilul situat în Cehu Silvaniei, str. 1 Decembrie 1918, nr. 13”, 
finanțat prin PNRR. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 40  

* 
                                                 *         * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

actualizarea bugetului proiectului „Reabilitare și modernizare drum județean DJ 
191D: Valcău de Jos - Fizeș - Sâg - Tusa - limită județ Cluj, km 10+800 - 31+330”, 
îl invit pe dl consilier PANIE SERGIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor 
de specialitate.     

* 
Dl  PANIE SERGIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
 
                                                      * 
Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Vă rog domnule consilier. 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, având în vedere faptul că se apropie de final această 

investiție din punctul meu de vedere, cunoscând acolo foarte bine situația, mai sunt 
probleme de rezolvat referitor la scurgerea apelor, la alunecările de teren și trotuare. 
În acest sens noi primim petiții la primărie, le-am redirecționat spre soluționare 
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Consiliului județean și sunt îndreptățiți cetățenii pentru că am fost la fața locului și 
într- adevăr sunt unele probleme care sunt rezolvabile, s-au mai rezolvat dintre ele. 
Referitor la celălalt segment de drum a intervenit fostul constructor la plombări acolo 
în zona de la intrare în pădure. Știți cât a ținut plombarea? O zi. S-au deplasat acolo 
vreo 12 oameni. Rog cei din Consiliul județean când se deplasează în teritoriu să ne 
comunice ca să cădem de comun acord asupra acestor probleme care se pot rezolva. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Domnule consilier, mă bucur foarte tare că ridicați problema și ați văzut cum a 

fost făcut acel drum. Sper să nu mai avem lucrări de genul celor care au fost făcute pe 
fonduri europene pe acel drum. Apelăm la executarea garanției de bună execuție, din 
păcate firma continuă exact în același mod în care a făcut drumul să facă și 
plombările. O să-l chemăm de câte ori va fi nevoie ca să se refacă pe banii lui nu pe 
banii noștri, nu s-au deplasat de la noi oamenii în teren să lucreze, s-au deplasat de la 
firmă 12 oameni, 20, câți are omul. Din păcate e neserios, domnule consilier și îmi 
pare rău că acest proiect a fost atribuit unei astfel de firme și în condițiile tehnice în 
care a fost făcut acel drum care pare mai rău decât drumurile inițiale. Acuma știți 
foarte bine că suntem în lucru și că punem în siguranță inclusiv acel drum făcut de 
către firma respectivă, îl punem din nou în siguranță la alunecările dintre Sâg și 
Valcău.  

Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Domule Președinte, acum dacă tot m-ați provocat, vă spun eu un lucru. S-au 

executat ziduri de sprijin la drumul care se execută acum, în vârful dealului parcă 
sprijină invers să nu cadă pământul, nu spre drumul județean și acolo unde sunt 
alunecări de teren nu s-au executat ziduri de sprijin, asta vă spun - nu spuneam în 
plen, dar acum dacă tot ați spus cum se lucrează. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Mă bucur foarte mult că îmi spuneți domnule consilier, am recepționat mai 

multe proiecte care au niște lipsuri și încercăm să le mai ajustăm. Dumneavoastră 
cunoașteți foarte bine cum se aprobă un proiect pe fonduri europene, nu toate au fost 
aprobate, sunt niște proiecte pe care ni le-au semnalat unii constructori că nu ar fi 
bune, dar sunt foarte bune pentru că zidurile de sprijin de pe 108A ne asigură că vom 
circula în condiții foarte bune și am avut un proiectant, întâmplător e născut în Sălaj, 
care a făcut proiectul bun, dar executantul s-a plâns de acel proiect. Uitați aici se 
plânge executantul tot de proiect făcut prost și îl ajustăm pe măsura posibilităților 
noastre de acuma pentru că nu putem să modificăm complet proiectul că el a fost 
aprobat cu indicatorii de atunci și tot ce a fost să fie, dar le corectăm pe măsura ce se 
execută lucrările, intervenim peste tot și așa cum ați spus și dumneavoastră, mă bucur 
că le-ați văzut, sunteți consilier județean, am primit petițiile la Consiliul județean, le 
luăm în seamă și intrăm să le rezolvăm. Vă mulțumesc! 

Dl PANIE SERGIU 
O mică intervenție mai am și eu, domnule Președinte. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Vă rog! 
Dl PANIE SERGIU 
Da, într-adevăr sunt mai multe probleme acolo relatate de către cetățeni, noi 
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am încercat să răspundem și am întrebat și ieri în comisie că termenul de finalizare 
este 31.10.2023, deci până în luna a zecea ar trebui, mă gândesc să se respecte acest 
termen și să fie finalizată lucrarea ca să se elimine toate. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Bineînțeles, altfel pierdem banii pe proiect și nu ne permitem asta. Da, dacă 

mai sunt alte discuții? Nu sunt. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
                                                * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                               *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

actualizarea bugetului proiectului „Reabilitare și modernizare drum județean DJ 
191D: Valcău de Jos - Fizeș - Sâg - Tusa - limită județ Cluj, km 10+800 - 31+330”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 41  

* 
                                                 *         * 

Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

actualizarea devizului general și a principalilor indicatori tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare şi modernizare drum  judeţean  DJ 
108D: Crişeni (DN 1H) - Cehu Silvaniei (DJ 196), km 0+000 - 22+693”, îl invit pe 
dl consilier BORNA MIHAI BOGDAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor 
de specialitate.     

* 
Dl BORNA MIHAI BOGDAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  
                                                          * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

actualizarea devizului general și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 
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obiectivul de investiţie „Reabilitare şi modernizare drum  judeţean  DJ 108D: Crişeni 
(DN 1H) - Cehu Silvaniei (DJ 196), km 0+000 - 22+693”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 42  

* 
                                                 *         * 

Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Împrejmuire și acces la Complexul sportiv și de agrement multifuncțional”, îl 
invit pe dl consilier ZAHARIA MARCEL CLAUDIU să prezinte raportul de 
avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl ZAHARIA MARCEL CLAUDIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  
 
                                                          * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Vă rog, domnule Demle. 
Dl DEMLE ALIN 
Am eu, domnule Președinte. Știu că s-a făcut o solicitare din partea primăriei 

pentru închirierea acestei baze sportive pe o perioadă limitată, aveți cunoștință de așa 
ceva? 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Nu am cunoștință, probabil ați fost indus în eroare, nu n-am avut nicio cerere, 

nici nu puteam domnule Demle, de aia vă spun. Abia anul trecut am intrat în drepturi 
cu acel teren, am putut să facem intabularea și parcurgem etapele ulterioare 
intabulării, adică împrejmuirea la care ne-am dat acordul atunci când am primit acea 
suprafață de teren, urmând să facem un Master Plan și să începem lucrările pe măsura 
posibilităților noastre.  

Dl DEMLE ALIN  
Prin fonduri europene sau cum v-ați gândit? 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Noi ne dorim să avem investiții acolo și prin fonduri europene și prin fonduri 

proprii, depinde de axele de finanțare pe care o să le primim de la Guvernul României 
să vedem cum se poate face. În primul rând ar trebui să intabulăm să fie al nostru, pe 
urmă trebuie să îndeplinim acea condiție cu care am fost de acord să împrejmuim 
terenul în condițiile date de către Ministerul Apărării Naționale, care are anumite 
rigori, este normal să fie un standard în toată România în ceea ce înseamnă 
împrejmuirile Unităților Militare, de acolo încolo urmând să facem Master Planul și 
să vedem sursele de finanțare.  

Dl DEMLE ALIN 
Această împrejmuire se va face cu gard din acela de beton sau doar cu sârmă? 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Credeți-mă, nu m-am uitat la proiect, dumnealor au un standard și nu putem să 
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facem decât în condițiile în care se face peste tot la Unitățile Militare în România. 
Condițiile sunt impuse de normele Ministerului Apărării Naționale. 

Dl DEMLE ALIN 
Probabil împrejmuirea care dă spre Unitatea Militară pentru că cea externă nu-i 

interesează. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Cea externă nu. Vorbim de siguranța pe care trebuie să o aibă Unitata Militară. 
Dl DEMLE ALIN 

 Bine, mulțumesc. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Împrejmuire și acces la Complexul sportiv și de agrement multifuncțional” 

 * 
Se adoptă Hotărârea Nr. 43  

 * 
                                                 *         * 

Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023, îl invit pe dl consilier SOJKA 
ATILA -IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
SOJKA ATILA -IOAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
                                                          * 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                *  
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Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 44  

* 
                                                 *         * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

dezlipirea imobilului înscris în CF nr.54732 Șimleu Silvaniei, aflat în domeniul 
public al Judeţului Sălaj, o invit pe dna consilier SIMONFI MARIA să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  
 
                                                          * 
Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

dezlipirea imobilului înscris în CF nr.54732 Șimleu Silvaniei, aflat în domeniul 
public al Judeţului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 45  

* 
                                                 *         * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

retragerea dreptului de administrare conferit Centrului de Cultură și Artă al 
Județului Sălaj asupra unui  imobil situat în municipiul Zalău, Piața 1 Decembrie 
1918 nr.12, aflat în domeniul public al Judeţului Sălaj, îl invit pe dl consilier 
ARDELEAN GHEORGHE să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
 
Dl ARDELEAN GHEORGHE 
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Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  
 
                                                          * 
Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl PANIE SERGIU 
Se vor muta în alt sediu? 
Dl  DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Nu, domnule consilier, acolo terenul din fața Centrului de Cultură și Artă 
aparține Consiliului județean. Știți că se fac lucrări de amenajare a străzii pietonale, a 
Pieței și atunci trebuie să preluăm noi Consiliul județean pentru a putea face 
împreună cu primăria lucrările de rigoare. Vă mulțumesc. Este vorba de terenul din 
față nu de clădire. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

retragerea dreptului de administrare conferit Centrului de Cultură și Artă al Județului 
Sălaj asupra unui  imobil situat în municipiul Zalău, Piața 1 Decembrie 1918 nr.12, 
aflat în domeniul public al Judeţului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 46  

* 
                                                 *         * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
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- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 47  
* 

                                                 *        * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea componenței nominale a Comitetului pentru accelerarea procesului de 
dezinstituţionalizare şi de prevenire a instituţionalizării la nivelul judeţului Sălaj și 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al acestuia, îl invit pe dl 
consilier OLAR NICOLAE să prezinte raportul de avizare al comisiei de 
specialitate.     

* 
Dl OLAR NICOLAE 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.  
 
                                                          * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 
Dl  DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Fac precizarea că art.1 al proiectului de hotărâre, se adoptă cu votul secret al 

membrilor consiliului.  
Buletinele de vot sunt completate cu numele persoanelor desemnate de 

instituțiile implicate care au desemnat reprezentanți, votarea urmând a se efectua 
după parcurgerea ordinii de zi. 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot art.2 al proiectul de hotărâre, respectiv Regulamentul: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat art.2 al proiectului de 

hotărâre privind stabilirea componenței nominale a Comitetului pentru accelerarea 
procesului de dezinstituţionalizare şi de prevenire a instituţionalizării la nivelul 
judeţului Sălaj și aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al acestuia. 

 
    * 
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                                                 *         * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
11. La punctul 11 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate 
din bugetul judeţului, pentru anul 2023, o invit pe dna consilier IRIMIEA ANCA 
MANUELA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
Dna IRIMIEA ANCA MANUELA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, au fost aprobate ceva posturi neclericale, mai sunt?  
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Nu face obiectul acestui proiect. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                 *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din 
bugetul judeţului, pentru anul 2023. 

    * 
Se adoptă Hotărârea Nr. 49  

    * 
                                                     *         * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
12. La punctul 12 al ordinii de zi, avem informarea privind Raport cu privire 

la modul de îndeplinire a hotărârilor Consiliului Judeţean Sălaj şi a atribuţiilor 
proprii în anul 2022. 

                                                           * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                           * 
                                                    *            * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Potrivit prevederilor art. 44 alin. (6) din Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj 

nr.32/2020 privind aprobarea regulamentului de organizare şi funcţionare a 
Consiliului Judeţean Sălaj, cu modificările şi completările ulterioare, numărarea 
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voturilor se realizează de secretarul general al judeţului, cu participarea a 3 (trei) 
consilieri judeţeni pe care i-ați desemnat: domnii Chende Ioan, Papp Zsolt-László și 
Pop Gheorghe-Ioan. 

Dacă mai sunt alte propuneri? Nu sunt. 
 Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

Potrivit dispoziţiilor legale de exprimare a votului secret se impun 
următoarele precizări: 

 Modalitatea de vot este prin înscrierea „DA” sau „NU” în dreptul 
candidatului pentru care se optează, în coloana „OPŢIUNEA”. 

 Înscrierea cuvântului „DA” în dreptul a mai multor candidaţi decât limita 
înscrisă în fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

 Neînscrierea cuvântului „DA” în dreptul numărului de candidaţi înscris în 
fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Rog să fie distribuite buletinele de vot. Vă rog să votați. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Domnilor consilieri desemnaţi, vă rog să procedaţi la verificarea şi numărarea 

voturilor. 
* 

                                                 *                 * 
 
13. Diverse 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog să interveniți. 
Dl DEMLE ALIN 
Am văzut că au fost aprobate ceva posturi neclericale , în ce condiții sau unde 

au fost distribuite acele posturi? Și dacă mai sunt libere? 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Domnule consilier, acele posturi vin repartizate direct la Consiliul județean de 

către Secretariatul General al Cultelor și noi, Consiliul județean doar punem în 
aplicare acele prevederi din păcate. Eu aș dori și o să mă adresez Ministerului Culturii 
și Secretariatului General al Cultelor pentru a revizui împărțirea acestor posturi 
neclericale, din păcate noi nu avem nicio atribuție în acest sens și ar fi de bun augur 
pentru că noi suntem beneficiarii până la urmă și avem contact direct cu cei care 
primesc aceste posturi. Nu le plătim noi, le plătește tot statul, avem sumele bugetate 
de către Guvernul României. 

Sunt anumite prevederi prin care putem și noi să o facem, dar nu avem bani 
destinați pentru așa ceva și atunci nu știu de unde am putea să facem plăți. Vă rog 
dacă mai aveți ceva? 

Dl DEMLE ALIN 
Deci, am înțeles că ei ne informează și ne și spun unde trebuie să meargă. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vin posturile direct distribuite de acolo. Vă rog, domnule vicepreședinte 
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Szilágyi. 
Dl SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Stimați colegi, la acest subiect dați-mi voie să vă spun că sigur acest număr de 

posturi, 35 au fost alocate, s-a modificat anexa bugetului însă sumele necesare pentru 
aceste 35 de posturi nu ni s-au dat, deci sumele nu sunt alocate de către Guvern, 
posturile le-au alocat, iar salariile, adică acele sume le vom da până când se epuizează 
fondul. Să sperăm că la rectificare vom primi și diferența de bani pentru cele 35 de 
posturi. Mulțumesc. 

Dl OPRIȘ ALIN-FLORIN  
Domnule Președinte, aș avea și eu o mică intervenție. Aș dori să-i rugați pe 

colegii dumneavoastră de la „Pază Obiective şi Intervenţie” cei care se ocupă și de 
remedierea drumurilor județene, pe 108A între Creaca și Jac au apărut, unde au fost 
cele două retușări - ca să zic așa – anul trecut, au apărut din nou gropile și pe lângă, 
suplimentar, au mai apărut altele. Mulțumesc. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
O să facem, oricum, tot timpul se supraveghează acestea, se monitorizează și 

traficul și starea drumurilor și trebuie să intervenim ori de câte ori este nevoie pentru 
a asigura cetățenii de un trafic corect și fără atâtea pericole. Din păcate încă nu 
suntem 100% din ce ne dorim, s-au făcut și acele reparații și vedeți că tot cedează, 
ceea ce ne arată că fundația pe acel drum nu este cea care ar trebui să fie. 

Dl DEMLE ALIN 
Aceeași problemă, doamna Lavinia, între Agrij și Bodia dacă ați fost pe acolo, 

iar au apărut craterele, nici nu mai știu dacă este cazul să fie reparate! 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Unde ziceți? 
Dl DEMLE ALIN 
Între Agrij și Bodia. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Eu știu. La recepție, i-am trimis de trei ori la recepție pentru că au recepționat, 

eram în prima lună de mandat și le-am spus: cum puteți recepționa așa ceva pentru că 
le-am arătat poze, am trimis oameni pe urma lor. Asta a fost, îmi pare rău. Nu vreau 
să acuz firma, o acuzăm cu toții. Din fericire, domnule Demle sperăm să începem în 
acest an reabilitarea întregului tronson și să-l facem, să-l refacem din  temelii, pentru 
că prin realizarea autostrăzii se impune și realizarea acestei modernizări a drumului 
DJ 108A integral. Va fi o cale de legătură de la Ciucea până la Autostradă la 
Românași, la Poarta Sălajului și sperăm că în acest an să fie gata toate actele necesare 
pentru a începe lucrul. Noi, știți că avem acel contract atribuit, vrem să dăm ordin de 
începere, prin munca celor de la investiții s-a realizat alocarea unei sume 
suplimentare de 17 milioane pentru continuarea drumului de la kilometrul în care s-a 
oprit modernizarea înspre Bucium și noi să dăm în continuare firmei care a câștigat 
această lucrare ordin de începere pentru realizarea întregului tronson și atunci se va 
rezolva și acea mizerie de acolo. 

Dl DEMLE ALIN 
Credeți că anul acesta? 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
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Da. 
Dl DEMLE ALIN 
Cu siguranță? 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Da, noi sperăm că până în august, septembrie, cel târziu începutul lui 

octombrie să semnăm acele contracte de finanțare pe noul exercițiu financiar. Vă rog 
domnule Opriș. 

Dl OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Mai am eu o întrebare. Vă rog să ne spuneți și firma de care povesteați cu 

domnul Pop de firma care execută acolo lucrările pe drumul respectiv. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Nu-mi aduc aminte, uitați-vă dumneavoastră în anexe, 
Dl OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Nu cred că este trecută în anexă. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Îmi dați voie să zâmbesc și eu domnule Alin. Da știu, da uitați-vă că este 

public, dar  se vede drumul și eu m-am mirat, nu am crezut că este reabilitat drumul 
acolo, da, din păcate a fost. Îmi aduc aminte că eram consilier atunci și cam știu cum 
s-au făcut proiectele. Nu putem să dăm vina numai pe oameni politici, putem să dăm 
vina și pe unii oameni tehnici, pentru că politicienii, buni sau răi sau cum sunt, toți își 
doresc să aibă succes. Nu? 

Spuneți dumneavoastră, care aici dintre consilieri sau Președinte de Consiliu 
județean, vicepreședinți nu-și dorește să aibă un județ extraordinar. Nu s-a reușit 
întotdeauna pentru că nu a fost preocuparea necesară - zic eu - și folosirea unor 
oameni cu experiență. Câteodată îi ai, câteodată nu îi ai, răspund doar oamenii 
politici, cei care execută lucrarea se ascund după tot fel de clauze contractuale și aici 
cred că trebuie să fim mai atenți, să facem contractele în așa fel încât să putem 
beneficia de drumuri bune. 

Vă rog, am văzut aprins, da doamna Souca. 
Dna SOUCA VALENTINA-LUCIA 
Bună ziua! Am apreciat intervenția dumneavoastră de la punctul 1 și faptul că 

ați blamat oarecum excedentele bugetare din anii anteriori și totuși pentru realizarea 
investițiilor din acești ani au fost folosiți cu multă râvnă și mult entuziasm acest 
excedent. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Foarte bine zis, cu multă râvnă. 
Dna SOUCA VALENTINA-LUCIA 
Prin urmare, cred că un bun gospodar are perioade de acumulare pentru ca să 

poată să-și facă investiții în perioade în care poate să facă investiții. Dar nu acesta 
este motivul intervenției mele. Aș dori să știu dacă aveți informații cu privire la 
condițiile din Spitalul Orășenesc Șimleu Silvaniei, condițiile în care lucrează medicii, 
asistentele și în care pacienții își duc situația medicală care îi duce acolo și trebuie să 
suporte sau să trăiască sau să își desfășoare activitatea medicii și acești pacienți să își 
trateaze bolile. Sunt niște condiții, semnale pe care le-am primit ne arată că sunt niște 
condiții improprii, îmi amintesc că în anul 2021 din cei 6%, pentru astfel de investiții 
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s-a dat 1 milion de lei,poate greșesc, dar mă corectați dumneavoastră dacă e cazul. Aș 
vrea să știu dacă, știu că este un primar tânăr, prin urmare dacă are nevoie de ajutor și 
considerați că poate Consiliul județean să vină în sprijinul investițiilor pe care le face 
acolo, să ne asigurăm că îi acordăm tot sprijinul mai ales că am înțeles că sunt o serie 
de cheltuieli neeligibile care acum blochează investițiile care se fac acolo. Vă 
mulțumesc. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc că  îmi dați posibilitatea să mai spun odată oamenilor și 

mai ales primarilor care au fost induși în eroare de-a lungul celor 30 de ani în ceea ce 
privește posibilitățile de finanțare din partea Consiliului județean pentru niște lucrări 
pe care trebuie să le facă primăriile. Vă anunț un lucru, Primăria Municipiului Zalău, 
Primăria Orașului Șimleu Silvaniei, Jibou, Cehu Silvaniei, toate primăriile din județ 
au niște cote alocate din acea sumă pe care o discutăm noi cu tam-tam la început de 
an, în rest Consiliul județean nu poate să facă lucrări de investiții în patrimoniul 
altora, deci noi am putut să facem o parcare în Municipiul Zalău, pentru că avem 
Spitalul Județean de Urgență Zalău, acolo și este oportună acea investiție pentru 
beneficiari care se adresează Spitalului Județean. Dar noi, Consiliul județean dacă 
vrem să facem o parcare în mijlocul Zalăului, chiar dacă Primăria ne dă loc, nu avem 
posibilitatea să o facem pentru că nu este oportun din punctul de vedere al Consiliului 
județean. Este treaba fiecărei primării să-și gestioneze patrimoniul, când facem acele 
alocări cum a fost acel 1 milion îl facem pentru dotări, pentru urgențe, pentru anumite 
lucrări de urgențe. Cum am dat și anul trecut și la Spitalul din Jibou și la Spitalul din 
Șimleu Silvaniei sau în acel an, cum spuneți dumneavoastră dacă vă aduceți aminte la 
Instituțiile Pompierilor, deci noi nu putem face, Consiliul județean nu putem să 
ajutăm și să rezolvăm problemele tuturor pentru că de exemplu, dumneavoastră știți, 
fiind consilier județean că avem un buget mai mic decât Primăria Municipiului Zalău, 
așa cum Primăria din Cluj-Napoca are un buget mult mai mare decât județul Cluj sau 
Primăria din Oradea, bugetul mai mare decât județul Bihor, că așa se fac alocările de 
sume, sunt alte cheltuieli și alte servicii pe care le asigură municipiile și au o altă 
sursă de venituri. Consiliul județean poate să întrețină drumurile județene și să 
asigure fondurile împreună cu Guvernul României pentru DGASPC, să asigure 
învățământul special, sistemul de sănătate din Spitalul Județean de Urgență Zalău. 
Acestea sunt în patrimoniul nostru și de acestea ne ocupăm, de restul trebuie să se 
ocupe fiecare primărie în parte. Dacă ne referim la Șimleu Silvaniei, sunt discuții de 
ani de zile, acel proiect a fost pe fonduri europene, s-a încercat finanțarea lui prin 
CNI, astăzi vă pot spune din informațiile pe care le am că sunt soluții pe POR să se 
termine acea lucrare începută acolo, dar din câte știu, condițiile sunt improprii în 
anumite locuri și nu peste tot în spitalul din Șimleu Silvaniei, iar Spitalul Județean de 
Urgență Zalău a preluat majoritatea cazurilor așa cum o face în cazul tuturor 
spitalelor, de aceea și la Cehu Silvaniei nu reînființăm un spital, ci un ambulatoriu și 
oamenii vor fi diagnosticați acolo mai aproape de casele lor ca să nu se plimbe până 
în Zalău, urmând a fi tratați în spații corespunzătoare la Spitalul Județean de Urgență 
Zalău. Vă rog, domnule Pop. 

 
Dl POP GHEORGHE-IOAN  
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Domnule Președinte în calitate de fost primar nu cred că au fost duși în eroare 
primarii, alții au înțeles, alții nu au înțeles. Știu că pentru susținerea programelor de 
dezvoltare se poate aloca din cota de 6%, asta ar trebui să li se spună la toți primarii, 
că știm că așteaptă Consiliul județean să le dea bani. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dar noi am spus, știți bine domnule Pop că noi le-am spus.  
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Deci, care înțeleg, înțeleg, care nu înțeleg, nu sunt duși în eroare. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
De ce nu înțeleg domnule Pop? Pentru că a fost o confuzie voit lăsată să fie de 

către factorul politic, factorul politic a fost și președintele unui partid și atunci ca să ai 
putere spui că dai bani, dar noi știm foarte bine că decidenții politici se duc la 
București și rezolvă pe diferite căi cu diferite mijloace unele mai bune altele mai 
puțin bune, depinde câtă influență au, rezolvă bani pentru anumiți primari și atunci în 
campaniile electorale s-a spus, Consiliul județean a făcut asta, dar noi, de când sunt 
președinte n-am mai dat bani decât pentru bugetul de dezvoltare decât pentru 
investiții, n-am dat bani pentru funcționare și atunci este normal că se văd și anumite 
lucruri făcute din cota cea de 6%, și putem spune da, am contribuit la asta și la asta. 
Mai sunt anumite lucruri și Consiliul județean de multe ori e pus la colț, atunci de ce 
mai există? Există, pentru că de exemplu, la sistemul de alimentare cu apă Consiliul 
județean participă și nu de când sunt eu președinte, dinainte de la înființarea 
proiectului. Nu? Cu o sumă consistentă, mult mai mare decât cea pe care o asigură 
primăriile și e normal să fim solidari și să facem ce este mai bine pentru conlocuitorii 
noștri din județ și pentru primării. Noi alocăm o sumă de 6.800,000 pe când o 
primărie alocă 100 și ceva mii. Vă rog, domnule Panie. 

Dl PANIE SERGIU  
O mică completare, domnule Președinte, să știți aveți dreptate vis-a-vis de 

ordonatorul de credit ce poate  să realizeze și ce nu, dar pe pacient nu-l interesează 
cine rezolvă aceste probleme, pe pacient îl interesează că acel pat de spital și acel 
salon să fie curat și igienic și serviciul medical să fie pe măsură. Dacă noi avem și 
responsabilitatea asta de a fi în mijlocul oamenilor sau în județ, atragem aceste 
probleme către noi, le transmitem mai departe și ar trebui să facem împreună tot ce 
ține de noi ori să ajutăm primăria ori factorii de decizie să înțeleagă că acolo 
problemele respective trebuie rezolvate. Mulțumesc. 

Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc domnule consilier, dar nu pot, dacă văd că îmi ridicați 

mingea la fileu, nu pot decât să dau în ea, știți? Am jucat și volei și handbal și fotbal, 
de toate, am fost polisportiv, dar amator. Acum în politică - numai dacă mă lăsați 
domnule vicepreședinte, v-am văzut și vă dau cuvântul - sunt profesionist în politică 
și în administrație de câțiva ani de zile, altfel nu aș avea ce căuta aici. V-aș fi întrebat 
pe dumneavoastră că este o chestiune pe care eu am moștenit-o, ce ați făcut la Șimleu 
Silvaniei pentru rezolvarea acestor probleme, că ați fost vicepreședinte. Ce ați făcut 
în ce a depins de dumneavoastră, ca să pot ști ce să fac și eu. 
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Dl PANIE SERGIU 
Sunteți un om foarte bine definit și nu ar mai trebui să continuați cu retorica 

aceasta. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Deci să nu continui, să nu aduc aminte de exercițiul dumneavoastră pe care l-

ați îndeplinit, erați vicepreședinte, ce a depins de dumneavoastră și ați făcut la Șimleu 
Silvaniei, că de atunci este lucrarea, ca să știu ce trebuie să fac eu astăzi. 

Dl PANIE SERGIU 
Responsabilitatea dumneavoastră și a vicepreședinților este să identificați 

aceste probleme și să încercăm să le rezolvăm, despre asta era vorba. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Tot ce depinde de mine fac, domnule Panie, vă asigur că nu dorm niciodată cu 

capul pe pernă fără să mă gândesc la ce am făcut în ziua care a trecut și vă asigur că 
depun toate eforturile atât cât mă duce mintea și puterile mele ca om, sunt responsabil 
în ceea ce fac și mi-am asumat asta atunci când am depus jurământul în fața 
dumneavoastră. Vă rog, domnule vicepreședinte. 

Dl SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Mulțumesc. Stimați colegi, mă bucură faptul că avem îngrijorare pentru 

sistemul de sănătate din tot județul Sălaj, însă aș vrea să vă atrag atenția că Spitalul de 
Psihiatrie, care este al Consiliului județean și este într-o stare deplorabilă și nu reușim 
să găsim finanțare, poate că ar trebui să ne preocupăm și de chestia asta și poate că ar 
trebui să găsim o soluție cu toții, cu toate partidele politice care suntem aici, la 
guvernare și la nivel local și la nivel de țară încât să facem acea clădire așa cum se 
cuvine și să găsim soluția de finanțare cu toții. Mulțumesc. 

 
* 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Are cuvântul dl. Secretar general al județului Cosmin Radu Vlaicu, pentru a 

prezenta rezultatul votului, urmând a continua cu ședința AGA pentru S.C. „Pază 
Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău. 

 
* 

Dl VLAICU COSMIN-RADU, prezintă rezultatul votului: 
 

* 
 La proiectului de hotărâre privind stabilirea componenței nominale a 

Comitetului pentru accelerarea procesului de dezinstituţionalizare şi de prevenire a 
instituţionalizării la nivelul judeţului Sălaj:  

- Doamna Milaș Violeta – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 
0 voturi ”nule”; 

- Domnul Bașa Alexandru – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Doamna Pop Letiţia – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 0 
voturi ”nule”; 
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- Domnul Lăcătuş Alin – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 0 
voturi ”nule”; 

- Doamna Focşa Rodica – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 
0 voturi ”nule”; 

- Domnul Pop Mircea-Vasile – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Domnul Ianc Petru Ioan – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 
0 voturi ”nule”; 

- Doamna Marincaş Ligia – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Doamna Cociş Doina – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 0 
voturi ”nule”; 

- Doamna Stănean Mariana – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Domnul Crişan Valeriu-Radu – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Doamna Tirizică Elena-Adela – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Doamna Fechete Adriana – a obținut - 31 voturi ”pentru”, 0 voturi 
”împotrivă”, 0 voturi ”nule”; 

- Domnul Dan Tiberiu – a obținut - 30 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”, 1 
vot ”nul”; 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 48 

* 
                                                 *                 * 
 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc domnule Secretar general. Avem proiect de hotărâre al Adunării 

Generale Asociat Unic nr. 2 din 30.03.2023. Având în vedere prevederilor art.20, 
art.21, art.22, art.23 și art.24 din Actul Constitutiv, cei care vă retrageți să o faceți în 
liniște. 
 Declar închise lucrările ședinței Consiliului județean. 
 
    PREȘEDINTE, 

                SECRETARUL GENERAL    
Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 

      
                  Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 


